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Protokół nr XXVIII/20 

z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 30 września 2020 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:19 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego 

oraz poinformował, że obrady XXVIII sesji są transmitowane on–line.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecny radny Paweł Redzynia, Jan Spałka (dotarli później).  

 

Obsługę prawną zapewniała mecenas Lilla Perka.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Z. Cisowskiego. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Rzgów. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2020. 

(DRUK 1) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych - działek nr 483/12, 483/13 i 485/21 obrębu Starowa Góra. 

(DRUK 2) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Konstantynie. (DRUK 3) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 4)  

11. Komunikaty, sprawy różne.  

12. Zamknięcie XXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz Mateusz Kamiński zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/181/2020 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2020 roku. (DRUK 5)  
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Rzgowa o wprowadzenie do porządku obrad uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XVIII/181/2020 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2020 roku. (DRUK 5) jako 

punktu 8 porządku obrad.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów– 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 

się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o zmianie porządku obrad.  

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Rzgów. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2020. 

(DRUK 1) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/181/2020 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg 

powiatowych w 2020 roku. (DRUK 5) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych - działek nr 483/12, 483/13 i 485/21 obrębu Starowa Góra. 

(DRUK 2) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Konstantynie. (DRUK 

3) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 4)  

12. Komunikaty, sprawy różne.  

13. Zamknięcie XXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokół z XXVII sesji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.6.  

Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Rzgów stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Radni mieli prośbę do Przewodniczącego Rady, aby przekazał Komendantowi, że w jego 

zastępstwie może przyjść wyznaczony policjant z Komisariatu w Policji w Rzgowie, gdyż w 

okresie pandemii, kiedy to nie było informacji o stanie bezpieczeństwa uzbierało się dużo spraw 

do przekazania.   

 

Ad.7.  

Na sesję dotarł radny Paweł Redzynia. Stan Rady: 14 radnych.  

 

Zmiany w budżecie przedstawił Burmistrz Rzgowa.  

Radny Rafał Kluczyński zapytał o utworzenie żłobka samorządowego na 14 miejsc na  

ul. Letniskowej w Rzgowie.  

Burmistrz będzie chciał pozyskać na tą inwestycję środki zewnętrzne. Zapewne utworzenie 

tego punktu będzie wiązało się ze zwiększeniem etatów w tym zakresie. W budynku planuje 

się zagospodarować cały parter.  

Radny Marek Bartoszewski zapytał skąd bierze się tak dokładna kwota na wykup gruntów.  
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Burmistrz wyjaśnił, że w gminie są zaległości pod względem wykupu gruntów, a kwota bierze 

się z dokładnych wyliczeń.  

W dalszej dyskusji Burmistrz ponownie podjął temat zagospodarowania budynku na  

ul. Letniskowej na żłobek a także budowy nowych placówek w gminie Rzgów.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVIII/259/2020 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Rzgów na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Jan Spałka 

 

Ad.8.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVIII/260/2020 zmieniającej uchwałę Nr 

XVIII/181/2020 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2020 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (1 radny) 

Jan Spałka  

 

Ad.9. 

Burmistrz Rzgowa wyjaśnił, że uchwała potrzebna jest do wykupu działki, jednakże Komisja 

Negocjacyjna UM nie doszła do porozumienia z właścicielami jednej  

z zaproponowanych działek, ponieważ cena zaproponowana przez właścicieli była zbyt 

wysoka.   

Członkowie Komisji Negocjacyjnej K. Skalski i R. Kluczyński poinformowali, że w gminie są 

duże problemy z wykupowaniem gruntów pod budowę drogi.  

Burmistrz powiedział, że więcej niż 48 zł nie zapłaci za grunty pod drogę.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka wyraził swój przeciw wobec wyrażania zgody na zakup 

działki, co do której komisja negocjacyjna nie doszła do porozumienia z właścicielem. 

Przewodniczący będzie wnioskował o zdjęcie tej uchwały z porządku obrad.  

Radni pytali o inne metody wykupu gruntów pod drogi. Burmistrz wyjaśnił, że wykupu można 

dokonać poprzez negocjacje z właścicielem działki bądź procedurę wywłaszczenia, która jest 

długotrwała albo też poprzez procedurę ZRID.  

Burmistrz wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały, a mianowicie pozostawienie działki 

nr 485/21, z właścicielami, której komisja negocjacyjna doszła do porozumienia, natomiast 
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wykreślenie dwóch działek o nr 483/12 i 483/13 i ponowne podjęcie negocjacji z właścicielami 

tych działek.  

Radna Kamila Kuźnicka powiedziała, że właściciele działki nr 483/12, 483/13 chcą dojść do 

porozumienia z Burmistrzem i sprzedać działki pod drogę.  

Radny Jarosław Świerczyński zwrócił uwagę, że bardzo ważne są zapisy w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego, biorąc pod uwagę hipotekę nieruchomości. Należy kupić 

działkę, co do której nie ma wątpliwości.   

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Pawła Redzyni o przyjęcie autopoprawki Burmistrza Rzgowa do 

druku nr 2.  

 

Wyniki głosowania: 

W głosowaniu większością głosów– 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” Rada 

Miejska w Rzgowie postanowiła o zmianie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (1 radny) 

Zbigniew Cisowski 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Jan Spałka 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVIII/261/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie niezabudowanej nieruchomości gruntowej - działki nr 485/21 obrębu Starowa 

Góra. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (1 radny) 

Jan Spałka  

 

Ad.10. 

Radny Marek Bartoszewski poprosił o wykreślenie z uzasadnienia informacji, że nazwa ulicy 

została skonsultowana z radą sołecką, ponieważ jest w radzie sołeckiej i nie było żadnego 

zebrania w tej sprawie. 

Burmistrz przyjął wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVIII/262/2020 w sprawie w sprawie nadania 

nazwy ulicy w Konstantynie. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Jan Spałka 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXVIII/263/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

„NIEOBECNI” (2 radnych) 

Jan Spałka, Stanisław Zaborowski  

 

Ad. 12. 

Na obrady dotarł radny Jan Spałka. Stan rady: 15 radnych.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

Mieszkaniec Gminy Rzgów zgłosił, że doznał uszczerbku na zdrowiu w wyniku działań lekarza 

z Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie, a ponadto zaginęła jego dokumentacja medyczna.  

Mieszkaniec zwrócił uwagę, że brakuje lekarzy w GPZ, niestety dyrektor wyjaśnił, że jest to 

wynikiem braku środków finansowych na ten cel. Brak jest rzetelnych informacji o zmianach 

godzin pracy lekarzy w GPZ. 

Mieszkaniec odniósł się do wykupu gruntów pod ul. Stropową, który był już wiele lat temu. Po 

wykupach gruntów ulica Stropowa jest różnej szerokości. Mieszkaniec uważa, że podczas 

budowy drogi uszkodzono mu ogrodzenie, które na własny koszt musiał naprawić.   

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński wyjaśnił, że nie miał informacji, iż zaistniała taka 

sytuacja z lekarzem GPZ, w związku z czym poprosił, aby mieszkaniec złożył pisemną skargę 

na lekarza do dyrektora GPZ. Jeżeli chodzi o działki na ul. Stropowej, o których wspomniał 

mieszkaniec toczy się tam kilka postępowań, których nie można ze sobą łączyć, należy 

poczekać na ostateczne wyniki w tych sprawach. Ulica Stropowa została zaprojektowana tak, 

aby zapewnić podstawowy cel jakim jest komunikacja i przejazd samochodem. Niestety 

niektórzy mieszkańcy, chcieliby aby wykonać w ramach zaprojektowanej drogi wjazdy czy 

ogrodzenia do ich posesji.  

Mieszkaniec Gminy Rzgów uważa, że wjazdy i ogrodzenia do jego działki powinny zostać 

wykonane przez gminę. Ponadto przed wykonaniem drogi studzienki kanalizacyjne były w 

poziomie drogi, po jej podwyższeniu studzienki są poniżej poziomu, mieszkaniec uważa, że 

gmina powinna zająć się tym tematem.   

Radny Jarosław Świerczyński zapytał burmistrza co z przejściem na ul. Tuszyńskiej przy ul. 

Ogrodowej. Dlaczego nie ma dofinansowań na obiady dla dzieci z SP w Rzgowie. Być może 

warto zastanowić się nad stołówką dla dzieci, ponieważ dzieci jedzą na korytarzu.  
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Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że wszystkie projekty związane z bezpieczeństwem 

na drodze będą rozpatrywane kompleksowo i zostanie to zrealizowane. Co do obiadów w szkole 

są one zlecane, jednakże coraz mniej dzieci korzysta z dofinansowań z MOPS na obiady. Co 

do przestrzeni w szkole na stołówkę nie jest to łatwe. Należy się zastanowić gdzie to miejsce 

mogłoby się znaleźć. Ponadto dużo dzieci rezygnuje z obiadów w trakcie roku.  

Radny Zbigniew Waprzko uważa, że Rada Społeczna GPZ powinna zająć się sprawą zaginięcia 

dokumentacji medycznej. Radny zgłosił, że rolnicy wnioskują o wyrównania drogi polnej  

łączącej Kalino z Grodziskiem traktu Napoleońskiego, a także drogi łączącej kalino z Hutą 

Wiskicką, gdyż są one bardzo często uczęszczane ze względu na dojazd do pól.  

Zastępca Burmistrza Rzgowa Małgorzata Rózga wyjaśniła, że szkoła może zorganizować 

stołówkę jeżeli ma na to miejsce o czym stanowią przepisy prawa. W chwili obecnej Rząd 

pracuje nad projektem „Stołówka”  i być może będą w tej kwestii dofinansowania. W gminie 

Rzgów w szkołach realizowane są obiady i dzieci mają wydzielone miejsce na ich spożywanie. 

Budowa stołówki w szkole to ogromny koszt. Pomieszczenie po bibliotece w SP w Rzgowie 

zostało zagospodarowane na świetlicę szkolną. Niestety w szkołach podstawowych brakuje 

miejsca.  

Burmistrz Rzgowa powiedział, że przyjrzy się dojazdom do pól w Kalinie.  

W dalszej części dyskutowano jeszcze na temat ul. Stropowej. Burmistrz wyjaśnił, że w sprawie 

tej ulicy została złożona skarga, którą rozpatrzyła Rada Miejska uznając za bezzasadną.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka zgłosił problem parkujących samochodów na ul. 

Tuszyńskiej w Rzgowie, co utrudnia poruszanie się po chodniku. Podobna sytuacja dzieje się 

na ul. Rudzkiej i na ul. Rawskiej. Należy w końcu zrobić z tym porządek, w pierwszej 

kolejności poprzez akcję informacyjną. Czyszczenie kratek i studzienek kanalizacyjnych z 

piachu.  

Radny Kordian Skalski zapytał czy subwencja oświatowa na rok 2021 będzie niższa. Zastępca 

Rzgowa Małgorzata Rózga wyjaśniła, że subwencja wyliczana jest na podstawie informacji 

oświatowej z br., jednakże gminie Rzgów nic nie wiadomo, aby subwencja miała być niższa.  

Radni wraz z Burmistrzem dyskutowali na temat usprawnienia ruchu i bezpieczeństwa na 

drogach w gminie Rzgów, m.in. w Gospodarzu. Prowadzone są rozmowy z zarządca drogi czyli 

GDDKiA na temat budowy ronda i jego finansowania, ale w pierwszej kolejności trzeba 

przygotować koncepcję budowy ronda.     

 

Ad. 13. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 12:33 

zamknął obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XXVIII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej www.bip.rzgow.pl w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – 

zapis obrazu i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2020.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

 
Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej       Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie  

       /-/ Karolina Jardzioch                /-/ Radosław Pełka  

http://www.bip.rzgow.pl/
http://www.rzgow.pl/

